
 

   

ОТЛОЖИХА РАЗГЛЕЖДАНЕТО НА ИСКАНЕТО ЗА ОСТАВКА
НА ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ
петък, 01 декември 2017

Вносителите на искането за оставка на председателя на Общинския съвет  Мартин Митев оттеглиха
предложението си в началото на ноемврийската сесия. Те обосноваха това с обяснението, че е нужно да
бъде направена корекция в мотивите, с които искат предсрочното освобождаване на председателя, и
настояха оставката да бъде разгледана на отделно заседание, за което ще внесат ново предложение в
администрацията на Общинския съвет.
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